

Each agriculture borewell water collection pond consists of the following works

تتكون كل بركة لتجميع مياه الآبار الزراعية من الأعمال التالية:

Item	Description (English)	Description (Arabic)	Unit	Quantity
1	Leveling the designated agricultural land and cleaning the area of the pond using a loader. This process includes the removal of stones, plants, and any other debris or remnants to ensure a clean and well-prepared space.	تسوية مساحة الأرض الزراعية المخصصة للبركة وتنظيفها باستخدام اللودر. تتضمن هذه العملية إزالة الحجارة والنباتات وأي حطام أو بقايا أخرى لضمان مساحة نظيفة ومجهزة جيداً.	Each	1
2	Constructing a pond with dimensions of (10*4*1.5) meters ; With Sloping shoulders including : - construct the sloping sides of the pond using impervious soil (non-permeable) ; The soil will be sourced from the targeted farmer's land. - Mechanisms:-The main equipment for this task will be a loader, with a dump truck available if necessary. - Compacting : To compact the soil in the bottom and sides of the pond using suitable equipment. Compacting will be done every 20 cm. - It is crucial that the soil used is completely free of stones, branches, plant roots, or any other materials.	إنشاء بركة بأبعاد (10*4*1.5) متر . مع أكتاف مائلة بما في ذلك : - إنشاء الجوانب المائلة للبركة (الاكتاف) باستخدام تربة كثيفة (غير منفذة)؛ سيتم الحصول على التربة من أراضي المزارعين المستهدفين. - الآليات: - المعدات الرئيسية لهذه المهمة ستكون تركس، مع توفر شاحنة قلابية إذا لزم الأمر. - الرص و الدك : لدك التربة في قاع وجوانب البركة باستخدام المعدات المناسبة. سيتم الضغط كل 20 سم. - من المهم أن تكون التربة المستخدمة خالية تماماً من الحجارة أو الأغصان أو جذور النباتات أو أي مواد أخرى.	M3	187.00
3	Supply and install plastic insulation sheets (tarpaulin) with a width of 12 meters to completely cover the inner area of the pond. - It is important to note that the tarpaulin roller used for installation has a width of 12 meters, ensuring a seamless and uninterrupted coverage without any joins.	توريد وتركيب ألواح العزل البلاستيكية (القماش المشمع) بعرض 12 متر لتغطية المنطقة الداخلية للبركة بالكامل. - من المهم ملاحظة أن بكره المشمع المستخدمة للتركيب يبلغ عرضها 12 متراً، مما يضمن تغطية سلسلة ومتواصلة دون أي وصلات.	M2	240.00
4	providing and installing a metal pipe 4 inch with 8 m and gate valve 4 inch .	تقديم وتركيب انبوب معدني 4 انش مع بطول 8م مع سكر 4 انش	PCS	1.00

The BOQ only for reading, Do not add any prices.

جدول الكميات للقراءة فقط, لا تضيف اية اسعار

